
MIN VEI FRA Å HA VÆRT RØYKER I 33 ÅR… (25 RØD PRINCE OM DAGEN)  
STARTET Å RØYKE DA JEG SKULLE BEGYNNE PÅ UNGDOMS-SKOLEN  DA JEG VAR 13 ÅR …. TIL Å BLI 
RØYKFRI VIA DAMP 
 
Jeg nå fortelle min historie ang hvordan jeg startet med dampen, og hvordan jeg fikk vite om dette 
alternativet. 
 
Min første kjennskap til dampen startet i 2009, da min forhenværende samboer gjennom 22 år, (frem 
til 2012) begynte å sjekke ut nettsider som hadde dampeutstyr, da han hadde astma, bronkitt og Kols. 
De første stedene man fant den gang var danske sider som solgte e-sig Janty og DX…. enkle e-sig som 
så ut som røyk med lys på tuppen, og filtre med væske.  
Etter det var det Intellisig i England som hadde juice med nikotin og tobakk-smak, som man kunne 
fylle opp filtrene med, og bestillinger fra Liberty-Flights ble gjennomført. Det var like spennende hver 
gang om de kom frem eller ble stoppet i tollen. Det endte med anmeldelse for ulovlig innførsel av 
legemidler, og innkallelse til politiet for å avgi forklaring på dette, samt en advarsel om at dersom 
dette gjentok seg, så kunne det føre til fengsels-straff. 
17 mai 2011 så fikk han et hjerteinnfarkt som førte til at han gikk over til damping 100%, men det var 
fortsatt ikke problemfritt å få kjøpt juice med nikotin. Ble ofte til at man bestilte fra England, og fikk 
det sendt til kjente med adresse i Sverige, for så å hente det der. Den metoden fungerte fint, men var  
tungvint, … men det holdt ham røykfri fra 17 mai 2011, frem til han døde i desember 2015 
 
Jeg prøvde også innimellom med dette systemet, men syntes det var utrolig mye styr….  så jeg brukte 
det litt  i tillegg til røyken….  spesielt når man var på utesteder osv, på kalde vinterdager….. for da fikk 
man bruke de overalt inne. 
 
Så sta som jeg var, så skulle jeg  IKKE slutte å røyke, men kjøpte meg e-cig på Svinesund 
(tobaksvagnen) i 2013 når de ”flotte” nye startsettene kom, så man slapp å sitte å fylle små filtre…… 

men ”store” tanker på ca 1,5 ml.  
 
Brukte denne fra og til, og for å gjøre arbeidsdagen litt enklere ved å slippe å 
løpe ut for å røyke, spesielt på kalde vinterdager. 
 
 
 
 
 
 
 

 
Så var jeg og ei venninne innom Svinesunds Damputstyr når de åpnet for å titte…… men syntes de 
batteriene var kjempestore, og det ville jeg ikke ha….. men endte opp med å kjøpe meg en Spinner 
allikevel….. og noen flotte fargerike tanker som var utrolig mye bedre enn det gamle settet. … og jeg 

slapp i tillegg å lade de så ofte. 
Men jeg skulle fortsatt IKKE slutte å røyke…. Basta bom   
 
  
 
 
 
 
 
 

……. Fortsetter på neste side….. 



Så ble det 24 mai 2014 
En egentlig ganske trist dag (min brors døds-dato….. selvom det var mange år siden 2001) 
Jeg og min venninne  var på handletur på Svinesund og Nordby-senteret. Hun sluttet å røyke via damp 
nyttårsaften 2013.  
Etter å ha handlet mat så sa jeg til henne at jeg skulle gå ut å ta meg en røyk, og gikk ut. 
Til hennes store overraskelse så skjønte hun ikke hvorfor jeg ikke røyket når hun kom ut….. men sto å 
dampet istedenfor. Av en eller annen grunn så følte jeg ikke for å ta en røyk….. og hadde ikke røyket 
denne dagen…… så jeg tenkte at dette var en gylden mulighet til å gjøre 24 mai til en bedre dag…. 
Istedenfor å bare ha dårlige minner på denne dagen, så kunne jeg heller tenke på at jeg kunne ha dette 
som min røyke-slutte dato, og dermed gjøre dagen til en dag jeg kunne feire røykeslutt, og hedre min 
bror.  Jeg har fortsatt ikke tatt en eneste røyk siden 24 mai 2014….. ikke et trekk engang…. Og i dag 
12.september 2016 har jeg 842 dager som røykfri. I tillegg har jeg ikke hatt en eneste abstinens. 
 
I grunn så var dette veldig overraskende for meg hvor lett det har vært. Tidligere har jeg prøvd 
røykeplaster, inhalator, tyggis, hypnose og akupunktur uten at det virket. 
 
Etter røykeslutt så merket jeg raskt at slim-hosten forsvant, luktesansen kom tilbake, bedre 
kondis, og det beste av alt er at jeg nå slipper å gå til tannlegen 4 ganger i året for å fjerne 
tannstein, brune striper, gulfarge og grums. Nå holder tennene seg fine hele året til neste besøk 
hos tannlegen. 
 
BLE SAKTE MEN SIKKERT EN HOBBY 
Ble litt opptatt av at når jeg først skulle holde på med damping, så skulle jeg virkelig gjøre det helt ut. 
Måtte jo gjøre de ”gedigne” dampe-duppedittene mine litt finere og mer feminine ….. og i første runde 
så kunne det jo ikke ligge å slenge rundt. Måtte jo ha et stativ….. men det fikk man ikke kjøpt. Så da var 
det bare å sette i gang å lage det selv. (har alltid likt ”gutte-ting” som snekring, gulvlegging, tapetsering 
og flislegging) så dette skulle jeg få til (hater håndarbeid) 
Så da gikk turen til Maxbo for å kjøpe pynte klosser og planker (hvite) 
og rett hjem for å lage stativ 

 
  
 
Så ble det mer shopping av dampe utstyr  
Tilbake til Svinesunds Damputstyr for å titte mer….. og endte opp med en oppgradering til Spinner II 
i alle 8 fargene….. så da var det bare å lage nye stativer for å få plass til disse også. (gir mer penger i 
statskassa dette også ;-) ) 
 

     
 
 
…. Fortsetter…… neste side 



Så dette ble en lidenskap, og ble vel litt i meste laget en periode, men shit au…… bedre enn å røyke i 
allefall…. og i tillegg ble det en hobby hvor farger og ting skulle matche.  
At noen mente at dette gikk for langt var deres problem, ikke mitt…… brukte mine egne penger. Men 
var vel mer misunnelse av de som ikke hadde klart å slutte ….. og selvfølgelig mange kommentarer om 
hvor farlig dette var…. Blant annet pga skremsels artikler i media.  Men det har i allefall gjort min 
helse bedre.  
Ble jo pene møbler av dampe-utstyret som jeg ikke måtte rydde bort….. var jo dekorativt. (syntes jeg) 
 
 
Sommerferie på Rhodos 2015 
Måtte jo denne gangen innom Nobacco også, som i 2014. Men nå var jeg på jakt etter nye juice smaker. 
Utstyr droppet jeg å kjøpe der, for det var jo dobbelt pris av det man fikk det for hjemme. 
 
 Til min store overraskelse så tilbød de seg å ha et lite privat mixe-kurs for meg av juice. De hadde 
ferdige baser med vg og pg i forskjellige nikotinstyrker, så jeg slapp å tenke på å lage styrkene, men 
bare ha oppi riktig mengde aroma. Så da gikk jeg til innkjøp av dette. Så gøy…..  et lite skritt for noen, 
men et stort skritt for meg. Hadde aldri planer om å blande noe som helst selv….. skulle bare ha ferdig 
juice. 
 
For meg så ble dette en helt ny verden.  Helsen er utrolig mye bedre enn den gang jeg røyket.  
 
Bruker både enkelt utstyr og litt avansert. 
Lager egne coiler, og jeg bruker ferdig coiler, avhengig av hvilken tank og mod jeg skal bruke 
Er ikke noen Cloud-chaser….. for meg er det smaken som teller. 
Så det blir mest egenlaget juice, men noen ferdig juicer kjøper jeg fortsatt. 

 
Jeg startet med 18 mg nikotin, men er nå nikotinfri.  
 
Har en samboer som også har sluttet å røyke for 1,5 år siden og gått over til 100% damping, etter et 
hjerteinfarkt og etter anbefaling fra legen på Rikshospitalet som utførte operasjonen på ham.  Legen 
sa da at det var ene og alene røykingen som hadde ført til dette infarktet….. tjæren fra tobakken hadde 
tettet årene hans, og hvis han hadde kommet inn 10 minutter senere, så ville han ikke ha overlevd.  
 
Håper virkelig at dette ikke blir tatt ifra oss, og evnt røykere som ønsker et godt røykeslutt produkt i 
fremtiden.  En regulering av lovverket er jeg ikke i mot….. for i denne bransjen som i de fleste andre så 
er det snusk….. men ved et forbud, så er det jo fritt frem for alle useriøse. 
 
Syntes også at all skremsels-propaganda ang damping er dårlig….. det sies at dampen er farlig, nikotin 
er farlig osv….. men hvorfor er det da lov å handle dette via f.eks apotek da? ….. Alt i alt, så er det 
tobakken som gjør mest skade, men det er vel pengene som rår….. ville jo vært trist hvis staten tapte 
penger på at folk sluttet å røyke….. for det er jo gode penger i statskassa. Egentlig så er det vel en 
større utgift med de sykdommene som tobakken medfører.  
 
Det argumenteres også på hvor forlokkende dette er for ungdommer…… men det må da være bedre at 
de evnt begynner å dampe istedenfor å røyke….. siden det er et mindre farlig enn tobakk.   
 
Egentlig litt rart at dere vil ha et røykfritt Norge, men ikke ønsker et røykeslutte-produkt som 
fungerer 
 
Sånn….. det var alt for denne gang. 
 
Mvh 
Mona Hansen. 


